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 Protokół Nr XXXV/9/2021 

Z Sesji Rady Gminy Krzyżanowice odbytej w Urzędzie Gminy 

w dniu 30  września  2021 roku   

w czasie od godz. 16.00 do 17.30 

 

Ad. 1).  Otwarcie Sesji. 

Obrady XXXV Sesji Rady Gminy Krzyżanowice otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Brunon Chrzibek witając radnych, zaproszonych gości oraz kierownictwo Urzędu Gminy 

Krzyżanowice – lista obecności radnych i zaproszonych gości stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2).  Stwierdzenie prawomocności Sesji. 

Stwierdzenia prawomocności sesji, na podstawie listy obecności, dokonał Przewodniczący 

Rady Gminy Pan Brunon Chrzibek. Na stan 15 radnych obecnych było 14, w związku                    

z czym sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.  

 

Ad. 3). Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Brunon Chrzibek wprowadził do porządku obrad kolejny 

dodatkowy projekt uchwały Nr XXXV/63/2021 w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. 

Następnie  przedstawił proponowany porządek posiedzenia, mianowicie: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności Sesji. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Gminy Krzyżanowice. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał oraz informacja o działalności Wójta            

i Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie  uchwał. 

      7.  Sprawy bieżące. 

      8.  Zakończenie Sesji. 

 

W/w porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i bez uwag. Raport z przeprowadzonego 

głosowania stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad. 4).  Przyjęcie protokołu z  XXXIV Sesji Rady Gminy Krzyżanowice. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Brunon Chrzibek zawnioskował by protokół z  ostatniej 

Sesji Rady Gminy z dnia 31 sierpnia 2021 roku przyjąć bez odczytania.  Protokół był 

wyłożony do wglądu przed sesją, a w okresie między sesjami w biurze Rady Gminy.  

Wniosek Przewodniczącego Rady  został poddany pod głosowanie. Głosowało 14 Radnych. 

Za przyjęciem protokołu głosowano jednogłośnie.  

Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad  5).  Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał oraz informacja                                 

            o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na ostatniej Sesji Rady Gminy w dniu                         

31 sierpnia 2021 roku oraz informację o Zarządzeniach Wójta  i Kierownika Urzędu złożył 

Zastępca Wójta Pan Wolfgang Kroczek. 

Informacje o podjętych uchwałach oraz wydanych zarządzeniach stanowią załącznik do 

protokołu.  

W dalszej kolejności Zastępca Wójta przedstawił i szeroko omówił  ważniejsze wydarzenia 

jakie miały miejsce w okresie międzysesyjnym.  

(pełną  treść wydarzeń można odsłuchać  z nagrania sesji zamieszczonego na stronie 

internetowej BIP Urzędu Gminy Krzyżanowice). 

 

Radny Oliwer Huptaś zabierając głos podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do 

organizacji biegu o Złoty Kłos. Przede wszystkim podziękował mieszkańcom Tworkowa  za 

wyrozumiałość w czasie, kiedy ulice przez ponad godzinę były wyłączone. Podziękował też 

Stowarzyszeniu LKS Tworków, całemu zarządowi, który wziął na siebie ciężar 

odpowiedzialności organizacyjnej biegu. Podziękował Gminie Krzyżanowice za 

udostępnienie ruin zamku, bramę startowej i zakup nagród rzeczowych. Szczególnie 

podziękował 4 osobom  Panom  Rafałowi Sbeczka,  Arturowi Olbrich, Bernardowi Mrowiec                 

i Piotrowi Jeziorskiemu za pomysł.  

 

Przewodniczący Rady Pan Brunon Chrzibek  stwierdził, iż impreza była udana i wszystkim  

organizatorom należą się słowa szczególnego uznania za ich zaangażowanie. 

 

Ad 6). Podjęcie uchwał. 

 

Uchwała Nr XXXV/58/2021 w sprawie zmiany Statutu Młodzieżowej Rady Gminy.  

Uchwałę przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Pani Małgorzata Krzemien. 
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Radny Roman Kaczor Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gminy   poinformował, iż 

projekt tej uchwały był omawiany na  posiedzeniu  wspólnym komisji i zyskał pozytywną 

opinię. 

Radna Małgorzata Janda zapytała, czy jest taka osoba albo ktoś z Radnych która nadzoruje 

prace Młodzieżowych Radnych i im pomaga.  

Sekretarz Gminy Pani Małgorzata  Krzemien odpowiedziała, że z ramienia Rady Gminy 

opiekunem Młodzieżowej Rady Gminy jest Radna Beata Płaczek, a z ramienia Urzędu 

Gminy jest ona.  

Przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 14 Radnych. 

W wyniku głosowania uchwała  została przyjęta jednogłośnie 

Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXXV/59/2021 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/82/2020 Rady 

Gminy Krzyżanowice z dnia 21 grudnia 2020roku w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2028. 

Uchwałę przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Pani Halina Bańczyk. 

Radny Hubert Fichna zapytał, czy droga powiatowa z Krzyżanowic do Owsiszcz będzie 

naprawiana kompleksowo.  

Zastępca Wójta Pan Wolfgang Kroczek odpowiedział, że będzie frezowana, dotychczasowa 

nawierzchnia  asfaltowa, będzie położona nakładka, wzmocnione będzie pobocze. 

Dodatkowo od Restauracji Staruszek  będzie wymieniony krawężnik chodnika, by                           

w przyszłości gdy będzie robiony chodnik, nie niszczyć asfaltu.   

Ponieważ, nie było więcej zapytań, przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 14 

Radnych. 

W wyniku głosowania uchwała  została przyjęta 13 głosami za i 1 głosie wstrzymującym się. 

Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXXV/60/2021 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

Uchwałę przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Pani Halina Bańczyk. 

Radny Oliwer Huptaś zapytał o kwoty które płyną do nas na usuwanie skutków powodzi, 

mówi się o 40 milionach, jaka kwota na dzień dzisiejszy wpłynęła do naszego budżetu. 

Zastępca Wójta Pan Wolfgang Kroczek odpowiedział, iż  gminna komisja po nawalnych 

opadach w maju wyliczyła straty na mieniu komunalnym gminy na kwotę ponad 40 milionów 

Później przez miesiąc pracowano wspólnie z wojewódzką komisją. Komisja z tych strat które 

wykazano,  uznała zadania na  kwotę 27 milionów. Możemy występować o środki, czyli o te  

27 milionów, ale czy dostaniemy to już nie od nas zależy, tylko od Ministerstwa Administracji 
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i Spraw Wewnętrznych.  Na chwilę obecną wystąpiliśmy z 2 wnioskami:  pierwszy na kwotę 

ponad 2 mln zł. na odbudowę  podstawowych urządzeń melioracyjnych                    i  

podstawowych urządzeń spowalniających spływ wód na terenie sołectwa Krzyżanowice,  

Nowa Wioska i Owsiszcze. Środki te są nam przyznane. Jesteśmy  w trakcie rozstrzygnięcia 

przetargu. Mamy nadzieję że zdążymy, bo warunek jest taki, że do końca roku te środki 

muszą być wydatkowane, zadanie musi być wykonane i rozliczone. Wystąpiliśmy również                  

z drugim wnioskiem na kwotę, 1 mln 200 tyś. zł na remont 2 dróg w Tworkowie i Zabełkowie. 

Do dnia dzisiejszego nie dostaliśmy jeszcze potwierdzenia, że te środki do nas wpłyną. 

Natomiast, jeżeli chodzi o środki, o które walczymy razem z Powiatem, mamy przyrzeczenie, 

że Powiat te środki otrzyma na remonty 2 dróg: Krzyżanowice – Owsiszcze i Tworków- Hać. 

Do tych kwot, które otrzymamy, trzeba dołożyć z budżetu 20%, czyli do  pierwszego wniosku 

ponad 500 tyś zł,  do drugiego 1 mln. Zadania te również muszą być do końca roku 

zrealizowane i rozliczne. Ma nadzieję, że  przynajmniej większą część z tych 27 milionów 

uda nam się  pozyskać.  Poinformował także, że wystąpiono do wojewody o zwrot kosztów 

akcji powodziowej i sprzątania, na kwotę około 400 tyś. Zł.  Otrzymaliśmy informację, że 

Ministerstwo nie wyraziło zgody, żeby nam środki przynajmniej częściowo zwrócić. 

Ponieważ, nie było więcej zapytań, przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 14 

Radnych. 

W wyniku głosowania uchwała  została przyjęta jednogłośnie. 

Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXXV/61/2021 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z WFOŚiGW w Katowicach 

na „Wymiana źródła ciepła w budynku zaplecza technicznego przeznaczonego na 

potrzeby Gminy zlokalizowanego przy ul. Głównej 82 w Krzyżanowicach” 

Uchwałę przedstawił i omówił Zastępca Wójta Pan Wolfgang Kroczek. 

Radny Roman Kaczor Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gminy   poinformował, iż 

projekt tej uchwały był omawiany na  posiedzeniu  wspólnym komisji i zyskał pozytywną 

opinię. 

Przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 14 Radnych. 

W wyniku głosowania uchwała  została przyjęta jednogłośnie 

Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXXV/62/2021 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/89/2020 Rady Gminy 

Krzyżanowice z dnia 21 grudnia 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Raciborskiemu na realizację powiatowych przewozów pasażerskich                      

o charakterze użyteczności publicznej. 

Uchwałę przedstawił i omówił Zastępca Wójta Pan Wolfgang Kroczek. 
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Radny Oliwer Huptaś powiedział, że w poprzednich latach też było tak że, na koniec roku 

PKS który prosił o pomoc i dotowanie nierentownych przejazdów.  Poprosil, jeżeli będzie to 

możliwe, aby przedstawiciel PKS w Raciborzu przedstawił nam jakieś rozwiązania, które 

byłyby optymalne, nie tylko dla naszej gminy, bo to jest problem wszystkich gmin w powiecie.  

Czy  uda się znaleźć jakieś rozwiązanie w przyszłości  bo z roku na rok jest taki problem                  

i gminy dokładają środki.  

Zastępca Wójta Pan Wolfgang Kroczek odpowiedział, iż trudno powiedzieć, czy Pan Prezes 

PKS będzie mógł się z nami spotkać. Temat  ten jest tematem wszystkich konwentów wójtów 

i Starosty Powiatu Raciborskiego. Trwają burzliwe rozmowy jest to temat bardzo 

skomplikowany. Kursy rentowne dla PKS to te kursy którymi młodzież dojeżdża do szkół, 

pozostałe kursy są nierentowne i do tych trzeba dopłacić.  

 Kursów zostało niewiele i  muszą być utrzymane. Kiedyś pojawiła się plotka, że będzie 

zlikwidowany kurs po 22.00 z Raciborza, ale okazało się ,że  tym autobusem wraca 2-3 

pasażerów,  więc trudno było też ten kurs zlikwidować mając na uwadze, że jednak są 

osoby, które nie mają  innych możliwości dojazdu do domu. Uważa, że oczywiście rozmowy 

mogą trwać. Generalnie, jeżeli jakieś oszczędności się pojawiają, są one niwelowane 

wzrostem kosztów funkcjonowania. 

 

Radny Roman Kaczor Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gminy   poinformował, iż 

projekt tej uchwały był omawiany na  posiedzeniu  wspólnym komisji i zyskał pozytywną 

opinię. 

Przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 14 Radnych. 

W wyniku głosowania uchwała  została przyjęta jednogłośnie 

Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXXV/63/2021 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

Uchwałę przedstawił i omówił Zastępca Wójta Pan Wolfgang Kroczek. 

Przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 14 Radnych. 

W wyniku głosowania uchwała  została przyjęta 13 głosami za i 1 głosie wstrzymującym się.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 8) .  Sprawy bieżące. 

 

Sekretarz Gminy Pani Małgorzata Krzemien poinformowała, iż  jest ostatni dzień na spis 

powszechny mieszkań i ludności i z tego powodu, że nie wszyscy mieszkańcy się spisali, 

będą dyżury  do godziny 20.00 w Urzędzie Gminy , w świetlicy w Chałupkach oraz budynku 

DFK w Tworkowie. Spis jest obowiązkowy i za nie spisanie się grożą kary. 
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Radny Oliwer Huptaś zapytał  odnośnie zebrań wiejskich, których rzekomo ma nie być. Czy 

to jest prawda i dlaczego.  Mieszkańcy chcą się z władzą wykonawczą spotkać osobiście                          

i  zadać jakieś pytania, poruszyć kwestie, zaproponować rozwiązania. Okazuje się, że nie 

mają takiej możliwości. Jest to niedopuszczalne, prosił o odniesienie się do tej kwestii.   

Zastępca Wójta Pan Wolfgang Kroczek odpowiedział, iż każdy mieszkaniec chętny ma 

możliwość rozmowy, spotkania  z wójtem.  Jeżeli chodzi o zebrania, to wszyscy wiemy, że 

nadal panuje pandemia i zgodnie z zasadami czy przepisami są ograniczone wszystkie 

spotkania.  Na chwilę obecną nie planuje się takich zebrań. Jeżeli sytuacja się unormuje, 

takie zebrania się odbędą.  

 

Radny Oliwer Huptaś odniósł się do odpowiedzi  mówiąc, iż  sprawdzał sobie jak wygląda to 

w innych gminach powiatu. Zebrania odbyły się w Gminie Kornowac, Rudnik, Pietrowice 

Wielkie, Krzanowice, a w październiku zebrania z mieszkańcami będą w Raciborzu.                         

W naszej Gminie też można by było je przeprowadzić. Odbyły się zebrania wyborcze                     

w naszych jednostkach Ochotniczych Straży Pożarnych i Pan Wójt chętnie się na nich 

pojawiał, było także zebranie osób starszych w naszym GZOKSiT gdzie było sporo osób.   

Jednak można  takie spotkania przeprowadzać  a zebrania wiejskiego dla mieszkańców 

przeprowadzić się nie da.  Warto byłaby aby mieszkańcy mieli możliwość odnieść się do 

jakichkolwiek kwestii. To, co pan Wójt powiedział, zawsze można przyjść do Urzędu Gminy 

osobiście, ale nie zawsze każdy osobiście jest w stanie z władzą wykonawczą porozmawiać.  

Na zebraniu wiejskim jest więcej osób można coś zaproponować i podjąć jakieś konkretne 

kwestie.  

 

Zastępca Wójta Pan Wolfgang Kroczek stwierdził, iż nie będzie polemizował z Panem 

Radnym, jeżeli  będzie można, Wójt będzie organizował zebrania. 

Jeżeli Pan Radny ma jakieś pytania w tym temacie , to prosi wystąpić do Pana Wójta. Jeżeli 

ktoś inny podejmuje ryzyko i takie zebrania organizuje to kwestia każdego indywidualna.              

U nas w gminie taką decyzję podjęto a jeżeli sytuacja pandemiczna pozwoli  to takie 

zebrania  zostaną zorganizowane. 

 

Dalej Radny Oliwer Huptaś zapytał, czy jest to prawda, że gmina wspólnie z powiatem  chce 

wydać promocyjny banknot kolekcjonerski 0 euro podobny do tego, jaki powiat wydał                      

w styczniu czy lutym tego roku. Jeżeli to prawda to co ma się na nim znaleźć, kiedy on ma 

zostać wyemitowany i  jakie środki z budżetu zamierza się  na to przeznaczyć. 
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Zastępca Wójta Pan Wolfgang Kroczek odpowiadając na pytanie stwierdził, że na dzień 

dzisiejszy nic na ten temat  mu nie wiadomo. Wie że starostwo wydało banknot                       

o wartości 0 EUR z  zamkiem  Piastowskim. 

 

Radny Oliwer Huptaś zapytał, czy  wszystkie urządzenia, które są zainstalowane w parku                 

w Tworkowie działają poprawnie. Chodzi głównie o odpływ wody ze studzienki do zbiornika 

wodnego, do stawku . Po drodze po prostu gdzieś ta woda znika natomiast same brzegi przy 

tym stawku są wypełnione kostką i wymaga to poprawki bo się obsuwają. To samo jest przy 

drugiej studzience, gdzie ma być odprowadzana woda do specjalnie przygotowanej niecki,  

też jej tam nie ma. Czy mamy jakąś  możliwość zgłoszenia tego na gwarancji, bo sporo to 

kosztowało, a nie działa jak powinno.  

 

Zastępca Wójta odpowiedział, iż nikt nie zgłaszał  problemów w parku, przyjrzymy się temu 

jak to wygląda. Co do wody, to woda ma to do siebie, zwłaszcza parku że są miejsca gdzie 

nagle się woda pojawia a w innych miejscach znika. Temat zostanie rozeznany, a  jeżeli 

będą tam jakieś problemy, to postaramy się je usunąć na bieżąco. Gwarancja też zostanie 

sprawdzona i jeżeli okaże się że trwa okres gwarancyjny, firmę wykonującą ściągniemy 

 

Radny Oliwer Huptaś powiedział, że ma zgłoszenie od mieszkańców Wydala od osoby, która 

mieszka tam od dziecka, że są problemy z podtopieniami ich budynku. Takich podtopień 

wcześniej nie było, jako przyczynę wskazała, że notorycznie są przerywane czy naciskane 

ciężkim sprzętem, rowy odprowadzające wodę z pól które obrabia  firma Agromax. Zapytał 

czy była taka interwencja w czasie podtopień, które nas nawiedziły tego roku, czy ktoś z tymi 

ludźmi omawiał ten temat i  jak można rozwiązać ten problem. Prosi o zbadanie tematu                  

i odpowiedzi.  

 

Zastępca Wójta prosił, by wniosek złożyć na piśmie skoro oczekuje odpowiedzi. Na ten 

temat nic  mu nie wiadomo, nikt z Wydala  nam nie zgłaszał jakichkolwiek problemów                     

w czasie tych wezbrań.  Wielu mieszkańców wtedy ucierpiało, ale jeżeli chodzi o Wydale, nic 

nam nie wiadomo, ale zostanie to sprawdzone, Jeżeli się to potwierdzi to spróbujemy jakieś  

działania podjąć.  

 

Radny Oliwer Huptaś powiedział, że chciałby wygłosić oświadczenie. Chciałby odnieść się 

do słów, które skierował Przewodniczący w stronę Klubu Radnych Mieszkańców Gminy 

Krzyżanowice w końcówce jednej z ostatnich sesji a dotyczyło to głosowania w sprawie 

wotum zaufania i  absolutorium.  Bardzo nieładne jest  zachowanie Przewodniczącego,  że 

nie udziela  głosu po wypowiedzi w których ocenia  ich działania i głosowania, ocenia poziom  
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wiedzy samorządowej,  oraz krytycznie wypowiada się na  temat Radnych Klubu. Po to jest 

ta sala aby wymieniać poglądy ścierać ze sobą różne opinie, zdania na różne kwestie. Nie 

do przyjęcia jest fakt, że nie udziela się głosu Radnym, gdy o to proszą. Przed swoją 

wypowiedzią pytał Pan Przewodniczący, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos ale  jakoś po 

swojej wypowiedzi, wtedy Pan tego nie zrobił. Nikt z nas nie jest  wróżbitą żeby wiedział, co 

zechce Pan powiedzieć. W tym miejscu chciał zacytować słowa jakie padły. 

 

Przerywając wypowiedź Radnego Oliwera Huptaś, Przewodniczący stwierdził, iż pamięta 

swoje słowa i prosił by je  nie cytować . Poinformował  Radnych, że przeanalizował sobie 

zachowanie Pana Przewodniczącego Klubu Radnych na ostatnich 3 sesjach. Podtrzymuje 

to, co powiedział na sesji w miesiącu czerwcu, że trzeba umieć czytać treści ze 

zrozumieniem.  Dalej przedstawił ile Radny Oliwer Huptaś  w miesiącu czerwcu na sesji 

rozmawiał przez telefon komórkowy, nie biorąc czynnego udziału w obradach sesji i nie 

słuchając co się mówi i omawia.  W  statucie jasno sprecyzowane są uprawnienia 

Przewodniczącego Rady do prowadzenia sesji, w jaki sposób jest prowadzona, kto może 

komu przerwać lub odebrać głos. 

 

Radny Oliwer Huptaś zapytał, czy może dokończyć oświadczenie. 

 

Przewodniczący Rady Pan Brunon Chrzibek stwierdził, że  powiedział już , co myśli na ten 

temat. 

Radny Oliwer Huptaś stwierdził, że Przewodniczący mu przerwał.  

 

Przewodniczący powiedział, że ma do tego prawo, bo wypowiedź, opinia Radnego powinna 

być konstruktywna,  rzeczowa, a nie jest.  

 

    Ad. 13).   Zakończenie  Sesji. 

    Przewodniczący Rady Gminy Pan Brunon Chrzibek dokonał zakończenia posiedzenia                      

    XXXV Sesji Rady Gminy Krzyżanowice, dziękując wszystkim za udział. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Brunon Chrzibek /-/ 

 

Protokołowała B. Kubaszek 



Data głosowania:

Nazwa sesji: XXXV Sesja Rady Gminy Krzyżanowice

30.09.2021

RAPORT PRZEPROWADZONEGO GŁOSOWANIA

Przyjęcie obrad XXXV Sesji Rady Gminy Krzyżanowice.Temat głosowania:

Typ głosowania: Normalne Głosowanie zwykłe TAK, NIE, WST

Typ wyniku: Większość bezwzględna Uchwałę przyjmuje gdy głosów ZA jest więcej niż NIE i wstrzymujacych się
łącznie z uwzględnieniem kworum

Głosów ZA: 14

Głosów PRZECIW: 0

Głosów WSTRZ: 0Obecnych uprawnionych:

Głosujących:

Głosowanie jawne:

14

14

TAK

Uchwała została podjęta

Uprawnionych (skład): 8

Nr Nazwisko i Imię Głos

Głosy indywidualne:

Brunon Chrzibek TAK1

Beata Płaczek TAK2

Andrzej Bulenda TAK3

Roman Cwik TAK4

Oliwer Huptaś TAK5

Walter Bożek TAK6

Walter Witeczek TAK7

Roman Kaczor TAK8

Piotr Minkina TAK9

Barbara Szymczyna TAK10

Izabela Topa TAK11

Józef Staś TAK12

Hubert Fichna TAK13

Małgorzata Janda TAK14
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Data głosowania:

Nazwa sesji: XXXV Sesja Rady Gminy Krzyżanowice

30.09.2021

RAPORT PRZEPROWADZONEGO GŁOSOWANIA

Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Gminy Krzyżanowice z dnia 31 sierpnia 2021 roku.Temat głosowania:

Typ głosowania: Normalne Głosowanie zwykłe TAK, NIE, WST

Typ wyniku: Większość zwykła Uchwałę przyjmuje się większością głosów z uwzględnieniem kworum

Głosów ZA: 14

Głosów PRZECIW: 0

Głosów WSTRZ: 0Obecnych uprawnionych:

Głosujących:

Głosowanie jawne:

14

14

TAK

Uchwała została podjęta

Uprawnionych (skład): 8

Nr Nazwisko i Imię Głos

Głosy indywidualne:

Brunon Chrzibek TAK1

Beata Płaczek TAK2

Andrzej Bulenda TAK3

Roman Cwik TAK4

Oliwer Huptaś TAK5

Walter Bożek TAK6

Walter Witeczek TAK7

Roman Kaczor TAK8

Piotr Minkina TAK9

Barbara Szymczyna TAK10

Izabela Topa TAK11

Józef Staś TAK12

Hubert Fichna TAK13

Małgorzata Janda TAK14
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Data głosowania:

Nazwa sesji: XXXV Sesja Rady Gminy Krzyżanowice

30.09.2021

RAPORT PRZEPROWADZONEGO GŁOSOWANIA

Uchwała Nr XXXV/58/2021 Rady Gminy Krzyżanowice z dnia 30 września 2021 roku w sprawie
zmiany Statutu Młodzieżowej Rady Gminy

Temat głosowania:

Typ głosowania: Normalne Głosowanie zwykłe TAK, NIE, WST

Typ wyniku: Większość zwykła Uchwałę przyjmuje się większością głosów z uwzględnieniem kworum

Głosów ZA: 14

Głosów PRZECIW: 0

Głosów WSTRZ: 0Obecnych uprawnionych:

Głosujących:

Głosowanie jawne:

14

14

TAK

Uchwała została podjęta

Uprawnionych (skład): 8

Nr Nazwisko i Imię Głos

Głosy indywidualne:

Brunon Chrzibek TAK1

Beata Płaczek TAK2

Andrzej Bulenda TAK3

Roman Cwik TAK4

Oliwer Huptaś TAK5

Walter Bożek TAK6

Walter Witeczek TAK7

Roman Kaczor TAK8

Piotr Minkina TAK9

Barbara Szymczyna TAK10

Izabela Topa TAK11

Józef Staś TAK12

Hubert Fichna TAK13

Małgorzata Janda TAK14

Strona 1Data wydruku raportu: 30.09.2021 16:29:43



Data głosowania:

Nazwa sesji: XXXV Sesja Rady Gminy Krzyżanowice

30.09.2021

RAPORT PRZEPROWADZONEGO GŁOSOWANIA

Uchwała Nr XXXV/59/2021 Rady Gminy Krzyżanowice z dnia 30 września 2021 roku w sprawie
zmiany uchwały Nr XXVI/82/2020 Rady Gminy Krzyżanowice z dnia 21 grudnia 2020 roku w
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2028

Temat głosowania:

Typ głosowania: Normalne Głosowanie zwykłe TAK, NIE, WST

Typ wyniku: Większość zwykła Uchwałę przyjmuje się większością głosów z uwzględnieniem kworum

Głosów ZA: 13

Głosów PRZECIW: 0

Głosów WSTRZ: 1Obecnych uprawnionych:

Głosujących:

Głosowanie jawne:

14

14

TAK

Uchwała została podjęta

Uprawnionych (skład): 8

Nr Nazwisko i Imię Głos

Głosy indywidualne:

Brunon Chrzibek TAK1

Beata Płaczek TAK2

Andrzej Bulenda TAK3

Roman Cwik TAK4

Oliwer Huptaś TAK5

Walter Bożek TAK6

Walter Witeczek TAK7

Roman Kaczor TAK8

Piotr Minkina TAK9

Barbara Szymczyna TAK10

Izabela Topa TAK11

Józef Staś TAK12

Hubert Fichna TAK13

Małgorzata Janda WSTRZ14
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Data głosowania:

Nazwa sesji: XXXV Sesja Rady Gminy Krzyżanowice

30.09.2021

RAPORT PRZEPROWADZONEGO GŁOSOWANIA

Uchwała Nr XXXV/60/2021 Rady Gminy Krzyżanowice z dnia 30 września 2021 roku w sprawie
zmian w budżecie gminy na 2021 rok

Temat głosowania:

Typ głosowania: Normalne Głosowanie zwykłe TAK, NIE, WST

Typ wyniku: Większość zwykła Uchwałę przyjmuje się większością głosów z uwzględnieniem kworum

Głosów ZA: 14

Głosów PRZECIW: 0

Głosów WSTRZ: 0Obecnych uprawnionych:

Głosujących:

Głosowanie jawne:

14

14

TAK

Uchwała została podjęta

Uprawnionych (skład): 8

Nr Nazwisko i Imię Głos

Głosy indywidualne:

Brunon Chrzibek TAK1

Beata Płaczek TAK2

Andrzej Bulenda TAK3

Roman Cwik TAK4

Oliwer Huptaś TAK5

Walter Bożek TAK6

Walter Witeczek TAK7

Roman Kaczor TAK8

Piotr Minkina TAK9

Barbara Szymczyna TAK10

Izabela Topa TAK11

Józef Staś TAK12

Hubert Fichna TAK13

Małgorzata Janda TAK14
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Data głosowania:

Nazwa sesji: XXXV Sesja Rady Gminy Krzyżanowice

30.09.2021

RAPORT PRZEPROWADZONEGO GŁOSOWANIA

Uchwała Nr XXXV/61/2021 Rady Gminy Krzyżanowice z dnia 30 września 2021 roku w sprawie
zaciągnięcia pożyczki z WFOŚiGW w Katowicach na „Wymiana źródła ciepła w budynku zaplecza
technicznego przeznaczonego na potrzeby Gminy zlokalizowanego przy ul. Głównej 82 w
Krzyżanowicach”

Temat głosowania:

Typ głosowania: Normalne Głosowanie zwykłe TAK, NIE, WST

Typ wyniku: Większość zwykła Uchwałę przyjmuje się większością głosów z uwzględnieniem kworum

Głosów ZA: 14

Głosów PRZECIW: 0

Głosów WSTRZ: 0Obecnych uprawnionych:

Głosujących:

Głosowanie jawne:

14

14

TAK

Uchwała została podjęta

Uprawnionych (skład): 8

Nr Nazwisko i Imię Głos

Głosy indywidualne:

Brunon Chrzibek TAK1

Beata Płaczek TAK2

Andrzej Bulenda TAK3

Roman Cwik TAK4

Oliwer Huptaś TAK5

Walter Bożek TAK6

Walter Witeczek TAK7

Roman Kaczor TAK8

Piotr Minkina TAK9

Barbara Szymczyna TAK10

Izabela Topa TAK11

Józef Staś TAK12

Hubert Fichna TAK13

Małgorzata Janda TAK14
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Data głosowania:

Nazwa sesji: XXXV Sesja Rady Gminy Krzyżanowice

30.09.2021

RAPORT PRZEPROWADZONEGO GŁOSOWANIA

Uchwała Nr XXXV/62/2021 Rady Gminy Krzyżanowice z dnia 30 września 2021 roku w sprawie
zmiany Uchwały Nr XXVI/89/2020 Rady Gminy Krzyżanowice z dnia 21 grudnia 2020 roku w
sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu na realizację powiatowych
przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej.

Temat głosowania:

Typ głosowania: Normalne Głosowanie zwykłe TAK, NIE, WST

Typ wyniku: Większość zwykła Uchwałę przyjmuje się większością głosów z uwzględnieniem kworum

Głosów ZA: 14

Głosów PRZECIW: 0

Głosów WSTRZ: 0Obecnych uprawnionych:

Głosujących:

Głosowanie jawne:

14

14

TAK

Uchwała została podjęta

Uprawnionych (skład): 8

Nr Nazwisko i Imię Głos

Głosy indywidualne:

Brunon Chrzibek TAK1

Beata Płaczek TAK2

Andrzej Bulenda TAK3

Roman Cwik TAK4

Oliwer Huptaś TAK5

Walter Bożek TAK6

Walter Witeczek TAK7

Roman Kaczor TAK8

Piotr Minkina TAK9

Barbara Szymczyna TAK10

Izabela Topa TAK11

Józef Staś TAK12

Hubert Fichna TAK13

Małgorzata Janda TAK14
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Data głosowania:

Nazwa sesji: XXXV Sesja Rady Gminy Krzyżanowice

30.09.2021

RAPORT PRZEPROWADZONEGO GŁOSOWANIA

Uchwała Nr XXXV/63/2021 Rady Gminy Krzyżanowice z dnia 30 wrzesnia 2021 roku w sprawie
zaciągnięcia kredytu długoterminowego

Temat głosowania:

Typ głosowania: Normalne Głosowanie zwykłe TAK, NIE, WST

Typ wyniku: Większość zwykła Uchwałę przyjmuje się większością głosów z uwzględnieniem kworum

Głosów ZA: 13

Głosów PRZECIW: 0

Głosów WSTRZ: 1Obecnych uprawnionych:

Głosujących:

Głosowanie jawne:

14

14

TAK

Uchwała została podjęta

Uprawnionych (skład): 8

Nr Nazwisko i Imię Głos

Głosy indywidualne:

Brunon Chrzibek TAK1

Beata Płaczek TAK2

Andrzej Bulenda TAK3

Roman Cwik TAK4

Oliwer Huptaś TAK5

Walter Bożek TAK6

Walter Witeczek TAK7

Roman Kaczor TAK8

Piotr Minkina TAK9

Barbara Szymczyna TAK10

Izabela Topa TAK11

Józef Staś TAK12

Hubert Fichna TAK13

Małgorzata Janda WSTRZ14
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